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SKOLE OG FRITIDSLIV 

 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Nordregårdsskolen DATO: 5. MAJ 2025 

MØDESTED: Nordregårdsskolen KLOKKEN: 17.30-20.30 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 17.01.01-P35-24-578728 

DELTAGERE: 

Heidi Bjørn Søborg, Dennis Winslow, Carina Kirkegaard 

Stæhr, Didde Minja Børling, Louise Nymark Junker, Daniel 

Wiingaard Bach, Sine Norlander Andreasen, Peter Lund, 

Louise Arndtsen, Ingelise Andersen, Mads Søborg, Emilie 

Dannef, Tobias Ourø Vestergaard, Gitte Dahl Hansen, 

Annette Gottlieb 

 

 

AFBUD: 
Mads Søborg, Louise Nymark Junker, Didde 

Minja Børling, Ingelise Andersen 
 

MØDENR.: 09/2024-2025  

   
 

0. Valg af ordstyrer (B) 

Heidi Søborg. 

 

1. Godkendelse / revision af dagsorden (B) 

Punkt 10 udgår grundet Ingelises afbud. Dagsordenen er godkendt. 

 

2. Nyt fra Elevrådet (O) 

Der afholdes elevrådsmøde den 4. juni. 

 

I forbindelse med BDO’s arbejde på skoleområdet afholdes der løsningsworkshop for skolernes elevråd. 

Nordregårdsskolen deltager med to elever fra 6. årgang. 

 

3. Nyt fra skoleområdet (O) 

FUN-ugen blev afholdt før påske. Der var i år mulighed for, at eleverne kunne besøge hinandens værksteder i 

løbet af dagen. Det var en stor succes med et velbesøgt åbent-hus-arrangement om torsdagen. Fredag var 

der store oprydningsdag, og dagen sluttede af med en fællesdans for alle elever og personalet i skolegården. 

 

Skolen har modtaget kvitteringsbrev på brevet til kommunen omkring de trafikale forhold ved vores egen skole 

samt ved Tårnby Gymnasium. Tårnby Kommune vil overveje prioritering af tiltag i denne forbindelse til næste 

år. 

 

Der er afholdt skoleudviklingssamtale. Nøgletallene for skolen blev gennemgået ved samtalen, hvor 

Nordregårdsskolen ligger tilfredsstillende. De to udviklingsområder, som skolen har udvalgt, er formativ 

evaluering samt udvikling af skolebestyrelsesarbejdet. 

 

BDO har været på skolebesøg. Der er flere aktiviteter i kalenderen i BDO-regi. Skolelederne er inviteret på 

studietur til Rødovre Kommune, hvor man har været gennem samme forløb med BDO. 

 

Der afholdes ligeledes løsningsworkshops med BDO for lærere og pædagoger, skolebestyrelser samt 

skoleledere. 

 

Der er blevet afholdt en kompetenceudviklingseftermiddag for lærerne i brugen af AppWriter og TxtAnalyzer, 

hvor skolen havde besøg af Everway (tidligere Wizkids). 
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I de kommende skoleår modtager lærerne i Tårnby Kommune kompetenceudvikling i praktisk orienteret 

undervisning. Startskuddet til dette går den 7. august, hvor der afholdes fælles kommunal 

kompetenceudviklingsdag for lærerne i kommunen. 

 

De to nuværende medarbejderrepræsentanter i skolebestyrelsen er blevet genvalgt til at fortsætte arbejdet i 

skolebestyrelsen i næste skoleår.  

 

Der er tilført skolen en lille million til at renovere vores håndværk- og designlokaler. Renoveringen finder sted i 

sommerferien. 

 

 

4. Nyt fra SFO (O) 

Der er startet 35 nye børn i SFO’en. Eleverne i 3. klasse er overgået til klub. 

 

Der afvikles fællesskabsdag for SFO’erne fredag den 23. maj.  

 

 

5. Skole-hjem-samtalen. Bilag 1 (D) 

Det vedhæftede bilag med lærernes oplæg til ønsket om ændringer til princippet for skole-hjem-samarbejdet 

blev drøftet. Ledelsen bakker lærerne op i ønsket om ændringer til princippet for skole-hjem-samtalerne.  

 

Der gøres opmærksom på, at der mangler en beskrivelse af mulighed for behovssamtaler for de børn, hvor 

forældre har behov for at få bekræftet, at det forsat går godt med deres barn.   

 

Der bør være en opmærksomhed på, at invitationen til behovssamtaler skal ramme bredt, så alle ser det som 

en mulighed. Det er vigtigt, at det overfor eleverne italesættes, at der kan være forskellige årsager til behovet 

for denne.  

 

Skolebestyrelsen godkender, at skolen fra næste skoleår tilbyder en obligatorisk skole-hjem-samtale samt 

mulighed for en behovssamtale. Der bliver udarbejdet et nyt princip for skole-hjem-samarbejdet. 

 

6. Timefordelingsplan. Bilag 2 (O)  

Oversigten til næste års timefordeling til de enkelte klassetrin blev gennemgået.   

 

I forbindelse med et fokus på en kortere skoledag drøftes det, om trivselstimen er mulig at fjerne. Spørgsmålet 

er, hvad timen betyder for lærernes arbejde med trivsel. Der er handleplaner for trivselsarbejdet i alle klasser 

udarbejdet på baggrund af resultaterne af den nationale trivselsundersøgelse.   

 

Det drøftes ligeledes om frikvarteret fra kl. 13.45 – 14.00 skal fjernes. I dag er det forskelligt, om frikvarteret 

afholdes, idet f.eks. to sammenhængende idrætslektioner ikke afholder pausen.   

 

Skolen holder fast i, at børnehaveklasserne er i skole i 25 lektioner som hidtil.  

 

Skolebestyrelsen bakker op om det, som skolen beslutter i forhold til trivselstimen og 14-frikvarteret. 

 

Ovenstående drøftes ligeledes i MED. 

 

 

7. Høring vedrørende strategi for fritidsliv i SFO og klub 2025. Bilag 3a og 3b (B) 

Der udarbejdes et høringssvar. 
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8. Møderække for skoleåret 2025-2026. Bilag 4 

Møderækken blev godkendt. 

 

9. Gennemgang af eksisterende principper 

- Principper for ansættelsesprocedure 

 

- Principper for vikardækning 

 

Begge principper blev gennemgået og opdateringer besluttet. 

 

De to opdaterede principper bliver publiceret på skolens hjemmeside sidst i maj måned. 

 

 

10. Nyt fra Børne- og Skoleudvalget (O) 

Udgik. 

 

11. Eventuelt 

Det blev aftalt, hvilke to forældrerepræsentanter, der deltager i BDO-workshop for skolebestyrelserne. 

 

Der er FRO-temamøde den 3. juni. Alle bestyrelsesmedlemmer er inviteret til at deltage. Der skal ske en 

samlet tilmelding (se mail til bestyrelsen). Mødedeltagelse er vigtigt, da det kan være med til at kvalificere 

arbejdet i skolebestyrelsen.   

 

Sommerafslutningen holdes tirsdag den 17. juni. 

 

12. Underskrivelse af referat 

 

13. Personsager (O) 

 


